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فوتبال ایران

باشگاه استقلال: تنها راه پرداخت 
مطالبات استراماچونی دریافت چک است

سـایت باشـگاه اسـتقلال نوشـت: »بعد از تلاش های گسـترده در یک 

هفته گذشته توسط اسماعیل خلیل زاده، سرپرست باشگاه استقلال 

و پیگیری هـا و هماهنگی هـای موثـر وزارت ورزش و جوانـان و وزارت 

امـور خارجـه، پرداخـت مطالبـات آندره آ اسـتراماچونی، سـرمربی تیم 

از طریـق مجـاری قانونـی و طـی چک صادرشـده توسـط بانک مرکزی 

ایتالیـا )عکس( انجام شـد. 

۱- پیرو ترک تیم اسـتقلال توسـط اسـتراماچونی و بازگشـت به ایتالیا، 

در اولیـن اقـدام بـا دعـوت ایشـان بـه سـفارت ایـران در رم و برگـزاری 

جلسـه ای با معاون سـفارت به سـرمربی ایتالیایی اطمینان داده شـد 

کـه بـرای یافتـن راه حـل قانونی جهـت پرداخت مطالباتش مسـاعدت 

لازم صـورت خواهـد گرفت. 

۲- طـی روزهـای اخیـر تلاش هایـی در جهـت پرداخـت مطالبـات 

اسـتراماچونی از طریق مکانیسـم های بانکی انجام شـد. در این رابطه 

با تلاش های سـفارت جمهوری اسـلامی ایران در رم و همکاری بانک 

سـپه شـعبه رم پـس از آنکـه شـماره حسـاب ایشـان به صـورت رسـمی 

از جانـب وکیل شـان در عصـر روز جمعـه اعـلام شـد، اقدامـات لازم 

جهـت فرآینـد بانکـی بـا توجـه بـه تعطیـلات آخر هفتـه به روز دوشـنبه 

)پریـروز( موکول شـد. 

۳- صبـح روز دوشـنبه مطالبـات ایشـان طـی یـک فقـره چـک )بانـک 

مرکـزی ایتالیـا( در وجـه سـرمربی تیـم اسـتقلال صـادر و بـه شـخص 

اسـتراماچونی اعـلام شـد تـا بـرای دریافـت چـک بـه شـعبه بانـک یـا 

محـل سـفارت مراجعـه کنـد. 

4- صـدور ایـن چـک کـه کلیه مراحـل قانونی را طی کرده، سـریع ترین 

راه ممکـن در شـرایط کنونـی بـرای پرداخت مطالبات ایشـان از طریق 

مکانیسـم بانکی است. 

۵- ایـن اقـدام در جهـت اعـلام حسـن نیت بـرای حل وفصـل مشـکل 

سـرمربی محتـرم اسـتقلال از طـرق قانونـی انجام شـد. اکنـون انتظار 

مـی رود ایشـان بـا مراجعـه بـه بانـک، چـک مطالبـات خـود را دریافـت 

و امـروز )سه شـنبه ۲۶ آذر ۱۳۹۸( بـا بازگشـت بـه ایـران هدایـت تیـم 

اسـتقلال را در دسـت بگیرنـد.«

 خلیل زاده: استراماچونی برنگردد
تصمیم جدیدی می گیریم

اسـماعیل خلیل زاده درخصوص آخرین وضعیت اسـتراماچونی اظهار 

داشـت: »به اسـتحضار هواداران اسـتقلال می رسـانم در پی ترک این 

مربی و رفتن به کشـورش جلسـات متعددی در سـفارت ایران در ایتالیا 

با اسـتراماچونی برگزار شد.«

وی افـزود: »نماینـده مـن هـم در آنجـا حضور داشـت، درخواسـت این 

مربـی یعنـی ۳۶0 هـزار یـورو بـه هـر شـکل ممکـن تامین و به سـفارت 

ایتالیا رسـید. در آنجا توسـط بانک سـپه کار صورت گرفت و خواسـتیم 

روز جمعه به ما شـماره حسـاب اعلام کند که این کار هم انجام شـد.« 

سرپرسـت باشـگاه اسـتقلال کـه بـا بخـش خبـری تلویزیـون صحبـت 

می کـرد، تاکیـد کـرد: »شـنبه و یکشـنبه بانک هـای اروپـا تعطیـل بود 

و ایـن مربـی تاکیـد داشـت کـه حتمـا بایـد از طریـق بانـک ایتالیایـی 

ایـن واریـز صـورت بگیـرد. بانـک سـپه هـم در سـفارت ایـران در ایتالیـا 

توانسـت چکـی را بـه مبلـغ ۱۶0 هـزار یـورو آمـاده کنـد. بعـد از ایـن 

اتفـاق بـا ایـن مربـی و وکیلـش تمـاس گرفتـه شـد تـا بـه بانـک مراجعه 

کننـد، ولـی هیچ کـدام پاسـخی ندادنـد و برای دریافت چـک به بانک 

مراجعـه نکردند.« 

وی درخصـوص اینکـه آیـا این پنج شـنبه هم اسـتقلال بدون سـرمربی 

اسـت، گفـت: »بـه وی ایمیـل زدیـم تـا آخـر امشـب )سه شنبه شـب( 

منتظـر بازگشـت اسـتراماچونی می مانیـم، در غیـر ایـن صـورت بـرای 

تیـم تصمیـم خواهیـم گرفت.« 

هنوز وضعیت استراماچونی برای ادامه همکاری اش با باشگاه 

استقلال مشخص نیست؛ هرچند برخی رسانه های ایتالیایی از 

قول او اعلام کردند که با حل مشکلات به ایران بر می گردد، اما 

تا شب گذشته خبری درخصوص قطعی شدن بازگشت او منتشر 

نشد و همچنان کسی نمی داند قرار است درنهایت چه اتفاقی رخ 

دهد. این درحالی است که با آغاز دور برگشت لیگ برتر، استقلال 

باید فردا در تهران به مصاف ماشین سازی تبریز برود و اگر استرا 

برنگردد، آبی پوشان در انجام بازی بدون مربی در لیگ امسال 

هت تریک خواهند کرد. معاون ورزشی باشگاه استقلال برای 

مذاکره با استرا حدود یک هفته ای می شود در ایتالیا حضور دارد، 

اما می گوید بازگشت استرا به ایران قطعی است. امیر سلطانی 

در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص آخرین روند مذاکرات 

با استراماچونی توضیحاتی را ارائه کرد که در ادامه می خوانید.

باتوجهبهاتفاقاتاخیرچقدراحتمالمیدهیداســـترا

برگردد؟

قطعا می آید. نه به خاطر پول و مســـائل مالی بلکه به خاطر 

بازیکنان و طرفداران اســـتقلال بر می گردد. البته نمی توانم 

 بگویم چـــه زمانـــی، اما اعـــلام می کنم کـــه او صددرصد

بر می گردد. صحبت ها ادامه دارد و ان شاءالله با درست شدن 

نحوه پرداخت ها، این اتفاق زودتر محقق خواهد شد. وظیفه 

من هم این است که درخواست های سرمربی تیم را به عنوان 

معاون ورزشی به باشگاه ارجاع بدهم. 

گفتهمیشودبیانیهنیمهشبسهشنبهاستقلالیهااو

راعصبانیکردهاست.

هیچ نظری ندارم، چون در بیانیه های باشگاه من دخیل 

نیستم. اما خیلی بعید می دانم استقلالی ها به خاطر عصبی 

کردن وی این کار را کرده باشند. همه ارکان باشگاه در تلاش 

هستند این مربی برگردد، بعد بیایند کاری بکنند که او ناراحت 

شود؟ این موضوع منطقی نیست و بعید است باشگاه چنین 

هدفی داشته باشد. 

گفتهمیشداوازرسانهایشدنرسیدپولشهمناراحت

شدهاست.

بلـه؛ او ناراحـت شـد، چـون مدارک از بانک به بیـرون درز پیدا 

کرد. از این جهت می گویم به بانک مربوط بود که این رسـید 

را فقط بانک داشـت و طبیعی اسـت که اسـتراماچونی از این 

موضوع ناراحت و عصبانی شـود. 

چرااستراحاضرنشددرترکیهحساببازکندتامشکلات

بعدیایجادنشود؟

این را باید خودش جواب بدهد. 

خب،الانکهچکآمادهشده،چرانمیگیرد؟

اســـتراماچونی می گوید مبدا چک باشگاه ایران است و هیچ 

بانکی در ایتالیا آن را قبول نمی کند. مگر کسی بدش می آید 

پول بگیرد و این پول هم برای اوســـت. اگر می توانست قطعا 

آن را می گرفت. به نظر شما استرا چرا نباید پولش را بگیرد؟

چکراتحویلگرفته؟

اگر گرفته بود، خودش آن را اعلام می کرد. 

هنوزهمبرنامههایاستقلالزیرنظراسترادنبالمیشود؟

صددرصد برنامه ها با نظر اوســـت. حتی مباحث انضباطی 

بازیکنان نیز زیر نظر  وی اســـت، او حتی یک بازیکن را طی 

این چند روز به خاطر مشکلات انضباطی تنبیه کرده است. 

موضعاسترابرایبازیسپاهانولغواحتمالیاشچیست؟

او قطعا مخالف لغو این بازی است و اعتقاد دارد باید این بازی به 

هر ترتیبی در موعد قبلی برگزار شود، چراکه در آینده مسابقات 

فشرده ای خواهیم داشت. 

بهعنوانسوالآخر؛میگویندارادهایبرایبرگشتناسترا

نیستوترجیحمیدهنداوبرنگردد!

این حرف دروغ است. ۱0 روز است همه ما تلاش می کنیم این 

مربی برگردد. از ســـفرای ایران و ایتالیا گرفته تا آقای عراقچی 

دنبال این موضوع هســـتند و آقای وزیر نیز ۱0 دقیقه یک بار 

پیگیر اســـت. در باشـــگاه نیز همه می خواهنـــد او برگردد و 

ان شاءالله به زودی همه چیز ختم به خیر شود. 

سلطانیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ازانتشاررسیدبانکیعصبیشد،نگرانیاشهممبداچکاست

زماننمیگویم،امااستراماچونیصددرصدبرمیگردد
اوازایتالیابراییکبازیکنتنبیهانضباطیدرنظرگرفت!

باشگاه پرسپولیس این روزها بیش از قبل درگیر تکذیب خبرهای 

رنگارنگ است و از زمانی که رسما اعلام شد این تیم در نقل و انتقالات 

زمستانی قصد خرید دو تا سه بازیکن جدید را دارد، اخبار غیرموثق 

زیادی درخصوص بازیکنان جدید و همچنین لیست مازاد در فضای 

مجازی منتشر می شود و همین موضوع کار را برای پرسپولیسی ها 

سخت کرده است. در این گزارش ســـعی کردیم تمام اخبار روز 

باشگاه را پیگیری کنیم و آنچه مورد تایید پرسپولیسی ها و افرادی 

قرار دارد که نام شان در اخبار ذکر شده بود را جمع آوری کنیم که 

در زیر می خوانید:

استوریخبرسازاسماعیلیفر

اسماعیلی فر دیروز با انتشار عکســـی در اینستاگرام خود و قرار 

دادن قدم های در حال حرکت خودش را بر سر زبان ها انداخت و 

باعث شد خیلی ها که دنبال رصد اخبار نقل و انتقالاتی هستند، 

این استوری را حامل اخباری درخصوص جدایی اسماعیلی فر از 

ذوب آهن بدانند. از طرفی دیگر با توجه به محتمل بودن وجود نام 

حسن ماهینی در لیست مازاد باشگاه، بسیاری از کانال های رسمی 

و غیررسمی در تلگرام خبر از توافق اسماعیلی فر با پرسپولیس دادند 

و حتی عده ای کار را تمام شده دانستند. هرچند پاسخگو نبودن 

این بازیکن و از دسترس خارج شدنش هم مزید بر علت شد تا هر 

که هر چه دوست دارد بنویسد و این بازیکن هم که در معرض دید 

قرار گرفته بود، بدش نیامد با سکوتش به آن دامن بزند!

مدیررسانهایذوبآهنتکذیبکرد

برای اطلاع از صحت و سقم این موضوع با مدیر رسانه ای باشگاه 

ذوب آهن تماس گرفتیم تا از اینکه پرسپولیسی ها درخواست رسمی 

برای جذب این بازیکن ارائه کرده یا خیر، باخبر شویم. شیرزادی به 

»فرهیختگان« گفت: »هیچ نامه یا درخواست رسمی از طرف باشگاه 

پرسپولیس به باشگاه ذوب آهن نرسیده و تمامی اخبار درخصوص 

فسخ قرارداد این بازیکن و پیوستنش به پرسپولیس کذب محض 

است. این بازیکن با ذوب آهن قرارداد دارد و باشگاه هیچ تصمیمی 

برای جدایی او نگرفته است و اسماعیلی فر همچنان به کارش در 

تیم ادامه می دهد و اگر خبر جدیدی باشد، از طریق سایت باشگاه 

خبررسانی می کنیم.«

باشگاهپرسپولیسهمتکذیبکرد

چیزی که این روزها از سوی باشگاه پرسپولیس در فضای عمومی نمود 

پیدا کرده، فقط تکذیبیه هایی است که منتشر می شود. به واسطه 

اخبار زیادی که در اطراف این تیم ایجاد می شود و جلوگیری باشگاه 

از پر و بال گرفتن این حاشیه ها، روزانه چند خبر به صورت رسمی 

یا درج در صفحات اجتماعی مسئولان باشگاه تکذیب می شود. 

درخصوص اسماعیلی فر هم قدوسی، مدیر روابط عمومی باشگاه 

پرسپولیس ضمن رد هرگونه مذاکره با این بازیکن یا باشگاهش گفت: 

»هیچ مذاکره رسمی و غیررسمی با این بازیکن، مدیربرنامه هایش یا 

باشگاه فعلی اش صورت نگرفته و اصلا نمی دانیم این اخبار از کجا 

نشر می شود. ما از هواداران می خواهیم به این گونه اخبار واکنش 

نشان ندهند و با نشر ندادن اخبار غیررسمی، جهت پیشبرد اهداف 

به باشگاه کمک کنند.«

درلیستکالدروندفاعراستوجودندارد

نکته ای که جالب است و بسیاری از رسانه ها به آن توجهی نمی کنند 

این است که کالدرون در لیســـتی که به باشگاه ارائه کرده، برای 

پست های مهاجم و هافبک بازی ساز از باشگاه تقاضای بازیکن 

کرده و خبری مبنی بر نیاز تیم به مدافع یا هافبک راست شنیده 

نشده بود. بعد از اینکه خیلی ها خبر از بازگشت صادق محرمی در 

نیم فصل به پرسپولیس دادند، حالا هم نام اسماعیلی فر به گوش 

می رسد. اما پیگیری های »فرهیختگان« نشان داد حتی اگر نام 

حسین ماهینی در لیست مازاد باشگاه باشد، باز هم قرار نیست 

پرسپولیس در این پست بازیکن بگیرد.

پورعلیگنجی؟درکارمدافعانخودشانماندهاند

مرتضی پورعلی گنجی از آن اسامی ای بود که باید بعد از شنیدن 

نام شان می خندیدیم! اول اینکه این بازیکن در تیم قطری العربی 

شرایط خوبی دارد و دستمزد خوبی هم دریافت می کند، دوم اینکه 

خط دفاع پرسپولیس یکی از نقاط پرحاشیه این تیم است که با 

حضور شجاع خلیل زاده، سیدجلال حسینی و محمدحسین 

کنعانی زادگان، سه مدعی برای فیکس بازی کردن دارد )به این 

جمع باید محمد انصاری را هم اضافه کرد(. کالدرون هم در این 

روزها به صورت چند بازی در میان، چینش مدافعان آخر خود 

را تغییر می دهد تا به این شکل به همه مدافعانش بازی برسد. 

حالا تصور کنید در چنین شرایطی باشگاه به دنبال یک 

مدافع آخر دیگر برود!

1یا2بازیکنخارجی،1یا2بازیکنداخلی

باشگاه پرسپولیس براساس لیستی که در 

دست دارد، حداکثر سه بازیکن از نقل و 

انتقالات زمستانی صید خواهد کرد که 

در این بین اگر شرایط جذب دو بازیکن 

داخلی مهیا باشـــد، پرسپولیسی ها 

فقط یک مهاجـــم خارجی به جمع 

خود اضافه می کنند و اگر نتوانند از 

لیست بازیکنان داخلی بیش از یک 

بازیکن جذب کنند، از بین خارجی ها 

دو بازیکن را به استخدام درمی آورند. 

البته با توجه به شرایط ارز و مشکلات انتقال 

پول به حساب طرف های خارجی که این روزها 

حسابی گریبان استقلالی ها را گرفته، باشگاه 

پرسپولیس بدش نمی آید نفرات مورد نظر تا جای 

ممکن از بین داخلی ها انتخاب شوند.

بلیتکالدرونوعدمنگرانیپرسپولیسیها

دیروز یکی از رسانه های کشور از رزرو بلیت یک سره 

به مقصد آرژانتین توســـط کالدرون داده بود؛ خبری که انتظار 

می رفت واکنش بیشتری از سوی سرخ ها داشته باشد، اما آنها 

جلسه ای بی ســـر و صدا را با سرمربی در سکوت خبری، 

در  باشگاه برگزار کردند و بعد از صحبت تیم شـــان 

ص  رخصو شرایط تیم و بازی با پارس جنوبی و د

ین  خر توافقات با بازیکنان جدید و مازاد، به آ

موضوع طلب این مربی و دستیارانش 

پرداختند و به نظر می آید در این خصوص 

قول و قرارهایی هم بین آنها گذاشته شده 

است. پرسپولیسی ها که به اوضاع باشگاه استقلال 

و سرمربی اش واقف هســـتند، به دنبال راهکاری 

هستند تا مشکلات اینچنینی یقه تیم شان را نگیرد.

دربرزخمحبوبیتومنفوریت!

اینکه حسین قدوســـی این روزها کارش شده 

تکذیب اخباری که توسط حاشیه پردازان ساخته 

می شود، موضوعی غیرقابل کتمان است. او برای 

اینکه از مشکلات آینده جلوگیری کند، خیلی زود اخبار 

دروغ را تکذیب می کند، اما این موضوع اصلا به مذاق 

هواداران خوش نیامده است. قدوسی در این خصوص به 

»فرهیختگان« گفت: »اگر یک خبر دروغی بیاید و من تکذیب 

نکنم، یعنی کمک کرده ام که هوادار باشگاه منحرف شود 

و خواسته های غیرمعقول به وجود بیاید، اگر هم تکذیب 

کنم، هواداران بدشان می آید که چرا فلانی همه خبرها 

را تکذیب می کند. من فقط می خواهم پل ارتباطی خوبی 

بین باشگاه و هواداران برای دریافت دقیق ترین اخبار باشم.«

  گزارش

گزارش»فرهیختگان«ازتازهتریناخبارقرمزها:اسماعیلیفرسکوتکرد،دوباشگاهتکذیب

کالدرونسهبازیکنجدیدمیخواهد

این روزها ســـفارتخانه های ایران در برخی کشورها ازجمله 

سفارت های پرخبر محسوب می شود. بعد از اینکه سفارت ایران 

در کرواسی به واسطه حضور پرتعداد برانکو ایوانکوویچ در این 

سفارتخانه و ملاقات با سفیر تقریبا فوتبالی ایران در این کشور 

خبرساز شده و سبب ساز گمانه زنی های فراوان درخصوص 

سرمربی بعدی تیم ملی ایران و البته برخی موارد مربوط به 

باشگاه پرسپولیس شد، حالا این روزها سفارت ایران در رم 

ایتالیا به واسطه قهر استراماچونی، سرمربی ایتالیایی استقلال 

به همان اندازه سفارت ایران در کرواسی خبرساز شده و حالا 

گفته می شود این سفارتخانه نیز می تواند در معادلات بعدی 

درخصوص سرمربی استقلالی ها نقش انکارناپذیری داشته 

باشد. بعد از صحبت های چندباره با یکی از مدیران سفارت ایران 

در زاگرب کرواسی و گرفتن آخرین اطلاعات درخصوص برانکو، 

این بار با سفارت ایران در ایتالیا تماس گرفتیم تا درخصوص 

استراماچونی نیز آخرین اخبار و اطلاعات را به دست بیاوریم. با 

این تفاوت که سفارت ایران در ایتالیا با داشتن بخش رسانه ای، 

کار را برای گرفتن آخرین اخبار درباره وضعیت سرمربی ایتالیایی 

استقلالی ها راحت تر کرد. گفت وگوی »فرهیختگان« با بخش 

رسانه ای سفارت ایتالیا را در زیر می خوانید:

ازآخرینروندمذاکراتبینسفارتواستراماچونی

چهخبر؟

آخرین وضعیت همانی است که طی یکی دو روز اخیر باشگاه 

استقلال و وزارت ورزش درخصوص آن اطلاع رسانی کردند 

و به جز آن خبر جدیدی تا ظهر امروز )لحظه تنظیم گزارش 

– روز سه شنبه( نیست. 

استراچکاستقلالراازسفارتدریافتنکردهاست؟

در این خصوص اجازه بدهید توضیحات کلی را ارائه کنم. 

مسائل مالی طرفین به سفارت ارتباطی ندارد و این موارد 

مرتبط به بانک می شود. اصلا این موضوع از اول هم به ما 

ارتباطی نداشت که بخواهیم پیگیرش باشیم. حتما اگر 

موردی بود، آن را رسانه ای می کردیم. 

بهنظرمیرسدبرخلافسفارتکرواسیدرزاگرب،

سفارتشمازیادفوتبالینباشد.

در هر صورت سفارت هم وظایفی دارد که از طریق مرکز وقتی به 

آن محول می شود و هر جا لازم باشد، به مسائل ورود می کند. 

ضمن اینکه اصلا برخی امور به ما ارتباطی پیدا نمی کند. 

یعنیازروزاولپیگیروضعیتســـرمربیاستقلال

نبودید؟

چرا ما هم پیگیر بودیم. ما بر حسب ماموریت هایی که ابلاغ 

می شود کارمان را انجام می دهیم، ولی طی این یکی، دو روز 

واقعا تحولات جدیدی نبوده و آخرین موضوع همانی بود که 

باشگاه استقلال درخصوص آن اطلاعیه داد. 

گفتهمیشودظهرامروز)سهشنبه(استرابرایگرفتن

چکوملاقاتباسفیربهسفارتآمدهاست.

من الان آقای استراماچونی را نمی بینم و تا الان هم ایشان به 

سفارتخانه نیامده است. در هر صورت در این گونه موارد بازار 

شایعات هم داغ شده و به نظر می رسد نباید در این اوضاع 

هر مطلب و هر خبری را باور کرد. 

فکـــرمیکنیدسرنوشـــتاســـترابااســـتقلالبه

کجامیرسد؟

ما هم به این تیم ارادت داریم و استقلال هم تیم خودمان است 

و علاقه داریم این تیم هم سروسامان بگیرد، ولی باور کنید 

یک سری مسائل که در رسانه ها به آن دامن زده می شود و 

آن را مرتبط با ما می دانند، اصلا ارتباطی به سفارتخانه ندارد. 

الان موضوع استراماچونی با استقلال موضوع مالی بوده و 

ایشان می خواهد این پول به حسابش بنشیند و تا جایی که 

می دانم، باشگاه استقلال هم در تلاش است مشکل حل 

شود. به طور قطع مشکلاتی بوده که سرمربی استقلال از 

آنها صحبت کرده و اتفاقا چندین بار هم اعلام کرده که آن را 

درک می کنم، ولی تا مشکل حل نشود به ایران نمی آید، این 

در حالی است که مشکل از طرف ایران هم نیست، چون همه 

چیز برای انتقال آماده بود و هست. 

خودشمادراینمدتاستراماچونیراندیدیدیابااو

صحبتینداشتهاید؟

من خودم با او در ارتباط نبودم، ولی دوســـتانی در سفارت 

هســـتند که با وی صحبت می کنند و من هم از آنها کسب 

اطلاع کرده ام. 

بهعنوانیکفردمطلعازاوضاع،چقدربهبازگشت

اینمربیبهتهرانخوشبینهستید؟

فکر می کنم او احساس مسئولیت خواهد کرد. حالا اینکه 

بخواهند او را اذیت کنند، دیگر نمی دانم. در هر صورت امروز 

مردم و هواداران او را دوست دارند و فکر می کنم او هم علاقه 

دارد تا این محبوبیت از دست نرود. 

  گفت وگو

پاسخبخشرسانهایسفارتایراندرایتالیابه»فرهیختگان«:

استرابرایدریافتچکنیامد،مسائلمالیهمبهماارتباطندارد

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

چهارشنبه ۲۷ آذر ۱۳۹۸   شماره ۲۹۳۵

ورزش

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

آرشمحمدی
  روزنامه نگار


